
ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ

ОТ: Михаил Михалев- общински съветник от група „БСП за България, АБВ и 
Движение 21" във ВТОбС.

ОТНОСНО: Неприятна миризма във Велико Търново в периода 30.07.2022- 
01.08.2022г.

Уважаеми г-н Панов,

Великотърновци вече свикнаха в края на юли и началото на август да затварят 
прозорците си през горещите дни, за да се предпазят от неприятните миризми, които се 
носят над целия град.

От РИОСВ- Велико Търново са категорични, че миризмата е следствие на животински 
торове, с които се третира почвата по това време на годината. С тази миризма 
историческата и духовна столица на България посреща всички туристи. Особено тежко 
е в западната част на Велико Търново и по главния път за София.

В тази връзка питам:

1 .Няма ли механизъм, с който Община Велико Търново да въздейства за намаляване, 
ограничаване или спиране източника на миризмата?

2. Установили ли сте кои са конкретните източници и лица, които използват 
животинска тор за нивите, както и спазват ли изискванията за заораване след торене?

3. Ако всички контролни дейности са в компетенцията на държавните органи 
Общината трябва ли да мълчи и да създава усещане, че нищо не зависи от нея?

С уважение: 

МихашТМихалей--
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